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خبرنگار و عکاس/  علی گلچین: با توجه به اهمیت رسیدگی و بررسی 
مشکلات مردم توسط مسئولین، مجمع امور صنفی شهرستان کازرون 
به همراه اداره صنعت و معدن با حضور فرماندار کازرون و اعضای 

شورای شهر طی برنامه ای اقدام به دیدار کسبه و بازاریان کردند. 
بازار  از  بازدید  و  با سرکشی  همراه  هیئت  و  فرماندار  دیدار  این  در 
از نزدیک با مشکلات کسبه آشنا شدند. جمعی از کسبه و بازاریان 
نگرانی  و  کشور  در  اقتصادی  آمده  وجود  به  مشکلات  به  توجه  با 
امور  مجمع  توسط  خدماتی  ارائه  خواستار  افزایش گرانی،  درخصوص 
پروانه  سالانه  هزینه حق عضویت  دریافت  قبال  در  صنفی شدند که 

به آنها بدهد.
بازاریان علاوه بر ذکر خواسته های صنفی خود، خواهان رسیدگی به 
مطالبات کل شهرستان در حوادث و اعتراضات 10 ماهه اخیر مردم و 

پیگیری پرونده های مسببان این حوادث شدند. 
اساس سخنان و مشکلات  بر  داریوش دهقان  بازدیدها  این  پایان  در 
مطرح  شده از سوی مردم عنوان داشت که بنده بیشتر به عنوان فرمان بر 
مردم هستم نه فرماندار و دوست دارم در میان مردم باشم تا بتوانم در 

حد توانم به مشکلات مردم رسیدگی کنم.
با  مسئول  فلان  که  باشد  نباید  این چنین  افزود:  دهقان  داریوش 

وعده ووعیدهای پوچ خود مردم را گمراه کند. 
وی همچنین خطاب به مردم و کسبه خاطرنشان کرد: بنده همیشه در 
فرمانداری  پیشنهادهای مردم عزیز در  انتقادات و  منتظر  اوقات  همه 

شهرستان،  مسئولین  و  مردم  همیاری  و  همکاری  با  ان شاءالله  هستم. 
بتوانیم شهرستان کازرون را به جایگاه بالای خود برسانیم. 

از  بازاریان  مطالبات  اساس  بر  فرماندار کازرون  است که  شایان ذکر 
تا  باشد  این مجمع داشته  با  امور صنفی، قول داد که جلسه ای  مجمع 

بیشتر به مشکلات مردم رسیدگی شود.

حضور  با  کازرون  شهردار  کنار  در  همراه  هیئت  و  فرماندار  ضمناً 
و  نوجوانان  و  سبز  شهر  پیشکسوتان  فوتبالیست های  کنار  در  خود 
جوانان در زمین چمن استادیوم شهدای کازرون حضور یافتند که کلیه 
ورزشکاران خواستار رسیدگی به مشکلات ورزشکاران و پیگیری آب 

جهت آبیاری چمن ورزشگاه شدند.

با  تماس  در  مردم  از  زیادی  تعداد  گلچین:  علی  خبری/  سرویس 
روزنامه طلوع و خبرنگاران ما گفتند: هیچ کس مخالف شادی مردم 
نیست؛ ولی باید به عرف جامعه و اعتقادات مردم نیز احترام گذاشت.
پس از اولین بازی ایران و برد مقابل تیم حریف، برخی از جوانان و 
مردم جهت ابراز علاقه و شادی به مناسبت پیروزی تیم ملی با بوق 
به  ایران  به دست گرفتن پرچم سه رنگ جمهوری اسلامی  زدن و 

خیابان ها آمدند و شادی شان را به نمایش گذاشتند.
تا اینجا ابراز شادی قابل تقدیر و تمجید است چراکه مردم با این رفتار 
نیستند؛  بی تفاوت  سرنوشت کشورشان  به  نسبت  که  می دهند  نشان 
متأسفانه   ولی  نیست  جامعه  در  مردم  شادی  مخالف  هیچ کس  لذا  و 
عده ای افراد فرصت طلب در کنار این شادی ها به خیابان ها آمده و 

این هیجانات جوانان و مردم را تبدیل به رقص های دخترانه خیابانی 
و راه بندان کردند به طوری که حتی برخی دختران حاضر در جمعیت 
در مرکز شهر و در حلقه پسران، اقدام به رقص و پای کوبی کردند 
و عده ای هم با گوشی های خودشان از این رقص دختران فیلم برداری 
آنها  حیثیت  و  آبرو  فکر  و  دادند  انتشار  مجازی  فضای  در   و 

نکردند. 
از طرف دیگر حتی برخی دیگر هم بنرهای نصب شده شهرداری را 

که تبریک عید سعید فطر بود پاره کردند.  
و  پوشیده  سروصورت  با  پسرانی  و  دختران  که  است  درست  آیا 
حرکت های  این  شهر،  سطح  در  ماشین ها  شده  استتار  پلاک های 
حتی  که  کازرونی  دهند؟  نشان  خود  از  را  مردم  اعتقادات  خلاف 

قبل از پیروزی انقلاب معروف به مذهبی بودن و دیانت بوده، باید 
کلیپ های رقص دخترانش در سطح کشور دست به دست شود و بهانه 
به دست تندروها بدهد تا حرکت های اجتماعی و مدنی و مردمی اش 

هم برچسب های این چنینی بزنند؟
شادی  مخالف  هیچ کس  که  باورند  این  بر  شهیدپرور  امت  همیشه 
ولی  است؛  ایران  ملت  افتخار  پیروزی ها  این گونه  و  نیست  مردم 
دوست دارند که هیچ گاه در کنار این گونه شادی ها ارزش و شأن و 

منزلت مردم و دینشان زیر پا له نشود.
سعی کنیم در دیدارهای بعدی ایران در صورت برد تیم، همه جوانب 
را در نظر بگیریم تا جایگاه مردم کازرون بیشتر حفظ شود و دشمنان 

سوءاستفاده نکنند.

حفاظت  اداره  محیط بانان  تمام  از  بیابان زدایی  جهانی  روز  در 
انجمن  توسط  که  مراسمی  در  کازرون  شهرستان  محیط زیست 
و  تقدیر  شد  برگزار  کازرون  شعبه  فارس  محیط زیست  دوستداران 

تشکر به عمل آمد.
در این مراسم داریوش دهقان فرماندار کازرون طی سخنانی به اهمیت 
حفظ محیط زیست برای ادامه حیات جامعه بشر پرداخت و افزودک: 
در باورهای دینی و اعتقادی ما درخت و سبزه و آب وخاک دارای 
احترام بوده؛ اما امروز نیاز ما به توسعه نباید به حذف منابع ملی و 
محیط زیستی باشد باید توسعه ما پایدار و بر مبنای حفظ محیط زیست 
تا زمانی که  اشاره کرد که  نیز  این موضوع  به  باشد. وی همچنین 
این  و  است  دیروز  از  بدتر  هرروز  باشد  سیاسی  ما  محیط زیست 
بزرگ ترین بلا برای محیط زیست است. باید سیاست ما بر پایه حفظ 

محیط زیست و منابع ملی باشد.
ضمن  کازرون  محیط زیست  حفاظت  اداره  سابق  رئیس  خداپرست 
اشاره به سخنان فرماندار به قسمتی از خاطرات خود با محیط بان غلام 
عباس قرمزی جانباز ۸ سال دفاع مقدس اشاره کرد و سپس لوح های 

تقدیری که از طرف سازمان و انجمن های محیط زیستی تدارک داده 
شده بود با  به این محیط بان فداکار تقدیم گردید.

فارس ضمن  انجمن دوستداران محیط زیست  دبیر  قاسم پور  ادامه  در 
مسئولان  حضور  این  کرد:  اعلام  مدعوین  و  حاضرین  از  تشکر 
معاون  فروتن  با  همراه  همایش  این  در  که  فرماندار  خصوص  به 
تمام  و  امنیتی  سیاسی  معاون  مرادی  و  عمرانی  و  برنامه ریزی 
بخشداران، طهماسبی بخشدار مرکزی، فلاح بخشدار خشت، هاشمی 
بخشدار  معصومی  کوهمره،  بخشدار  حقیقی  کنارتخته،  بخشدار 
چنارشاهیجان، عربلو بخشدار جره و بالاده نویدبخش آینده ای خوب 
بهتر  و  بیشتر  فعالیت هرچه  و  دلگرمی  باعث  و  محیط زیست  برای 
محیط زیست  دوستداران  انجمن  مخصوصاً  محیط زیست  دوستداران 
فارس شعبه کازرون خواهد بود و این امر موجب بازگشت اعتماد 

متقابل میان مردم و مسئولین خواهد شد.
و  حمایت  اعلام  ضمن  کنارتخته  و  خشت  بخشدار  فلاح  ادامه  در 
دوستداران  انجمن  محیط زیستی  کارشناسانه  نظرات  از  استقبال 
محیط زیست و تمام ثمن ها به اهمیت حفظ آب وخاک و منابع ملی 

به  تقدیر  لوح  و  هدایا  مراسم  این  پایان  در  کرد.  اشاره  طبیعی  و 
محیط بانان و فعالان محیط زیست اهدا گردید.

امیرمحمد  و  شاهرخ  نام های  به  خردسال  محیط بان  دو  از  همچنین 
عباس  غلام  پیشکسوت  و  بازنشسته  محیط بان  نوه های  که  قرمزی 

قرمزی بودند هم لوح تقدیر اهدا شد. 
قلی  به خانواده دو شهید محیط بان، شهید  این تقدیرها  قسمت ویژه 

بیرامی و شهید اردشیر امینی اختصاص داده شد.

جلسه پزشکان خانواده شهری و روستایی با حضور مسئولان شبکه 
بهداشت و درمان، کارشناسان واحد توصیه شبکه و ارتقا سلامت و 

پزشکان خانواده، در شبکه بهداشت کازرون برگزار شد.
به گزارش هفته نامه طلوع به نقل از روابط عمومی شبکه بهداشت و 
درمان شهرستان کازرون، در این نشست دکتر علی محمدی سرپرست 
شبکه بهداشت هدف از تشکیل جلسه را طرح مشکلات موجود در 
اجرای برنامه پزشک خانواده و سامانه سیب عنوان کرد و اظهار نمود 
که با همفکری و مشارکت بتوان مشکلات مذکور را مرتفع کرد. 

در ادامه خوبیار جعفری معاون بهداشتی شبکه بهداشت ضمن تقدیر 
مفاد  ازجمله  موادی  پیرامون  خانواده،  پزشکان  از زحمات  تشکر  و 
بخشنامه های صادره از معاونت بهداشتی دانشگاه، تمدید نسخه درمانی، 
مراقبت از بیماران دیابتی، قلبی عروقی و اعصاب و روان و ارجاع آنها 
 به پزشک متخصص و ثبت مراقبت ها در سامانه سیب نکاتی عنوان

کرد.
مطرح  را  خود  پیشنهادات  و  مشکلات  حاضر  پزشکان  پایان،  در 

کردند و در جهت رفع آن ها بحث و تبادل نظر صورت گرفت.

مسئولین  می شود  سعی  اینکه  بابیان  کشور  وزارت  سیاسی  معاون 
مربوطه برای پاسخگوی در محل تجمعات حضور داشته باشند، گفت: 

برای تجمعات غیرقانونی نمی توان مکان تعیین کرد.
وزیر  سیاسی  معاون  جبارزاده  اسماعیل  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
کشور، در نشست خبری درباره آیین نامه تجمعات، در پاسخ به سؤالی 
مبنی بر اینکه چه تعداد افراد می توانند در این تجمعات حضور پیدا 
کنند، اظهار داشت: کسی که تقاضای تجمع می کند، ظرفیت مکان و 

نفراتی که مورد پیش بینی قرار می دهد، باید متناسب باشد.
در  سودجو  افراد  گفت:  سودجو  افراد  با  برخورد  نوع  درباره  وی 
بر  افراد  این  با  برخورد  باشند.  داشته  وجود  است  ممکن  هرجایی 

اساس مقررات خاص خود به عهده نیروهای انتظامی است و متناسب 
با مورد برخورد می شود.

افراد حاضر  اینکه آیا  بر  مبنی  به سؤال دیگری  پاسخ  جبارزاده در 
در تجمعات تحت تعقیب قرار می گیرند و آیا تصویرشان برداشت 
خواهد شد؟ گفت: امروز در اغلب شهرهای بزرگ دنیا و ایران، کل 
شهرها تحت پوشش تصویری قرار دارند. بسیاری از متخلفان توسط 

نیروهای انتظامی با همین مانیتورینگ دستگیر می شوند.
تصویر  تا  تعیین  شده  مکان ها  این  بگوییم  اینکه  کرد:  تأکید  وی 
افراد برداشته شود، برداشت بسیار غیرمنصفانه ای است چون اگر بنا 
به تصویربرداری باشد، افراد همین که از منزل بیرون می آیند، تحت 

پوشش دوربین های ترافیکی و شهری هستند.
آیا  اینکه  بر  مبنی  سؤالی  به  پاسخ  در  کشور  وزیر  سیاسی  معاون 
اصناف هم می توانند درخواست تجمع کنند، گفت: در سال ۹۴ هنگام 
اتحادیه ها  پیشنهادی، عبارت صنوف و  قانون احزاب، طی  تصویب 
از این قانون حذف شد. وی ادامه داد: تا قبل از سال ۹۴، کمیسیون 
ماده ۱۰ احزاب، نه تنها متولی احزاب سیاسی بلکه متولی تشکل های 
غیرسیاسی هم بود اما در قانون جدید، این عبارت صنوف حذف شد 

و به نهاد دیگری هم واگذار نشد.
عبارت  احزاب،  قانون  اصلاح  با  امیدواریم  کرد:  تأکید  زاده  جبار 
کمیسیون  آن وقت  شود؛  اضافه  قانون  به  هم  صنفی«  »اتحادیه های 
ماده ۱۰ احزاب و وزارت کشور، متولی همه تشکل ها اعم از سیاسی 

و غیرسیاسی خواهد بود.
وی در پاسخ به این سؤال که تا پیش از اضافه شدن عبارت اصناف به 
قانون جدید احزاب، آیا اصناف می توانند از طریق احزاب درخواست 

تجمع داشته باشند گفت: دوست نداریم که برای حل مشکلات، مردم 
را سراغ دیگران بفرستیم. فعلًا تشکل های سیاسی درخواست خود را 

بفرستند تا ببینیم چه می شود.
به این سؤال که آیا تعبیه مکان برای تجمعات،  جبارزاده در پاسخ 
گفت:  کنند،  اعتراض  می توانند  گروهی  هر  که  است  این  به منزله 
تعیین مکان کمکی برای تسهیل تجمعات است. نمی شود که برای 
تجمعات غیرقانونی مکان تعیین کرد. تقاضای تجمع داده می شود و 
طی سه روزبه تقاضای تجمعات رسیدگی و نتیجه به متقاضی ابلاغ 
سیاسی  دفتر  در  ما  همکاران  گذشته،  ماه  سه  طول  در  شد.  خواهد 

وزارت کشور به ۳۰ الی ۴۰ حزب اجازه تجمع داده اند.
وی در پاسخ به این سؤال که تیمی که درخواست تجمعات را بررسی 
می کند باید چه پارامترها و ویژگی هایی داشته باشد، گفت: تقاضا به 
استانداری ها و فرمانداری ها می آید و بلافاصله در شورای تأمین طرح 
می شود. آنچه نظرش صائب است، نظر شورای تأمین است و متناسب 

با نظر این شورا، مجوز تجمعات صادر می شود.
جبار زاده درباره تقسیمات کشوری و مسئله کازرون گفت: ما بحث 
بررسی جامع تقاضاها راداریم که این مسئله درباره کازرون وجود 
دارد. تقاضایی که پیرامون تقسیمات کشوری آمده، به دستور وزیر 
کشور در حال بررسی دقیق است. وی در پاسخ به این سؤال که آیا 
ملزم خواهند  برای حضور در تجمعات  پاسخگویی،  مسئولین جهت 
شد گفت: یکی از ویژگی های تعیین محل، گفتگوهای دوطرفه است. 
اگر عنوان تجمع گفته شود، سعی می شود که متناسب با آن موضوع، 
از  باشند که همین می تواند یکی  مربوطه هم حضورداشته  مسئولین 

دستاوردهای خوب تعیین محل باشد.

طی دیداری؛ 

کسبه و بازاریان، 
میزبان فرماندار و هیئت همراه 

در بازار شدند

رقص دختران در خیابان های کازرون با اعتقادات مردم سازگار نیست

به مناسبت روز جهانی بیابان زدایی از محیط بانان برتر تقدیر شد

جلسه پزشکان خانواده شهری و روستایی شبکه بهداشت کازرون برگزار شد

جبار زاده معاون سیاسی وزارت کشور درباره تقسیمات کشوری و مسئله کازرون گفت:

 بحث بررسی جامع تقاضاها راداریم که این مسئله درباره کازرون وجود دارد

از  نقل  به  طلوع  هفته نامه  گزارش  به 
ارشاد  و  فرهنگ  اداره  عمومی  روابط 
اسلامی کازرون، جمعی از خوشنویسان 
اداره  همکاری  با  کازرون  شهرستان 
به  شهرستان،  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
اقدام  فطر  سعید  عید  فرارسیدن  مناسبت 
به تحریر و کتابت اشعار شعرا و احادیث 

مبارک  ماه  اهمیت  بزرگان درخصوص 
رمضان و عید سعید فطر کردند. لازم به 
ذکر است در پایان این برنامه از طرف 
فرهنگ  اداره  سرپرست  مرحمتی  علی 
تقدیر  لوح  کازرون  اسلامی  ارشاد  و 
هنرمندان  به  یادبود  به رسم  هدایایی  و 

خوشنویس شهرستان اهدا گردید.

از  نقل  به  طلوع  هفته نامه  گزارش  به 
شورای  و  شهرداری  عمومی  روابط 
اسلامی شهر کازرون باقری بابیان اینکه 
خدمت رسانی  و  عمرانی  فعالیت های 
اظهار  نیست  تعطیل بردار  شهروندان  به 
راستای  در  کازرون  شهرداری  کرد: 
خدمات رسانی مطلوب و همچنین جهت 
رفاه حال شهروندان حتی در ایام تعطیلی 
همشهریان  به  خدمات  ارائه  به  نسبت 

عزیز اقدام می نماید.
وی با اشاره به اینکه عمر مفید آسفالت 
است،  سال   10 الی   ۷ مابین  کشور  در 
اجرای روکش  راستا عملیات  در همین 
که  شمالی  بهمن   ۲۲ خیابان  آسفالت 
آن  آسفالت  عمر  از  زیادی  زمان 
می گذرد و تقریباً فرسوده و خراب  شده 
در  عمران  واحد  نیروهای  تلاش  با  بود 
روز جمعه و شنبه 25 و 26 خردادماه به 

انجام رسید.

فعالیت های  ادامه  در  کازرون  شهردار 
معابر  و جدول گذاری  بهسازی  عمرانی، 
را نیاز ضروری شهر عنوان کرد و اظهار 
داشت: در این راستا شهرداری کازرون 
اقدام به اجرای کانیو گذاری کوچه های 
)زمین های  نشاط  خیابان  جنوبی  قسمت 
فرمانداری( و زیرسازی و جدول گذاری 
در  واقع  مهر  مسکن  روبروی  کوچه 
نموده  جنوبی(  )قدس  کناری  خیابان 

است.

از  نقل  به  طلوع  هفته نامه  گزارش  به 
روابط عمومی مرکز مدیریت حوادث و 
فوریت های پزشکی شهرستان کازرون، 
بهمن جمشیدی سرپرست اورژانس ۱۱۵ 
ساعت  در  گفت:  دراین باره  کازرون 
۸:۵۳ به دنبال تماس های مردمی با مرکز 
گزارش  کازرون   ۱۱۵ اورژانس  پیام 
برخورد دو خودرو در محور کازرون_ 

بالاده )پتروشیمی( داده شد.
نزدیک ترین  بلافاصله  نمود:  اضافه  وی 
و  موضوع  بررسی  جهت  آمبولانس 
اعزام  حادثه  موقعیت  به  امدادرسانی 
شد. این تصادف که در اثر برخورد دو 
خودرو پژو ۲۰۶ با کامیون اتفاق افتاده 
دو  شدن  زخمی  و  کشته  به  منجر  بود، 
تن شد که متأسفانه راننده خودرو ۲۰۶ 

آسیب های  و  جراحت  شدت  دلیل  به 
و  بود؛  ازدست داده  را  خود  جان  وارد 
سرنشین دیگر این خودرو پس از انجام 
تکمیل  جهت  درمانی  اولیه  اقدامات 
بالاده  آمبولانس  توسط  درمانی  مراحل 
به بیمارستان ولیعصر کازرون منتقل شد.

همراه  کازرون  واحد  سرپرست 
دفتر  محل  در  دانشگاه  هیئت رئیسه 
فرماندار جدید این شهر که دانش آموخته 
و  دیدار  است،  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
گزارشی از وضعیت بیمارستان امام علی 
)ع( واحد کازرون را به وی ارائه کرد.

آنا،  خبرگزاری  خبرنگار  گزارش  به 
دکتر جمال الدین الوانی اظهار امیدواری 
ایجاد وحدت و  کرد که فقط از طریق 
همکاری بیشتر بین ادارات شهرستان و 
مشکلات  گره گشای  می توان  دانشگاه 

موجود شهر و دانشگاه باشد.
وی با توجه به مشکلات موجود در مسیر 
امام  تختخوابی   ۹۶ بیمارستان  راه اندازی 
حمایت  افزود:  کازرون،  واحد  علی)ع( 
و  هماهنگی  و  فرماندار  مساعدت  و 
شهری  مدیریت  و  مسئولان  همکاری 
درباره برطرف کردن مشکلات مالی و 
امام علی )ع( می تواند  بانکی بیمارستان 
بیمارستان از وضعیت فعلی خارج و در 
راستای استفاده درمانی مردم قرار گیرد.

ابراز  با  نیز  کازرون  جدید  فرماندار 
تحصیلات  دوران  اینکه  از  خوشحالی 
واحد  در  را  خود  دانشگاهی  پایه 
کازرون شروع کرده است، گفت: بسیار 

محصول  و  دانش آموخته  که  خوشحالم 
کازرون  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
یا  و  مشکلات  با  حدودی  تا  و  هستم 
ظرفیت های موجود دانشگاه آشنا هستم 
و  شهرستان  خیران  و  شما  کمک  با  و 
هست  زیاد  هم  تعدادشان  که  استان 
به کارگیری  نیز  و  مشکلات  رفع  در 
برون  در  دانشگاه  موجود  توانمندی های 

از این حالت تلاش خواهم کرد.
از  بخشی  اینکه  بابیان  دهقان  داریوش 
مشکلات شهرستان با مشکلات دانشگاه 
است،  گره خورده  هم  به  و  مشترک 
بودن  نامساعد  مشکلات  از  یکی  افزود: 
میدان بیشاپور، واقع در ورودی دانشگاه 
علی)ع(  امام  بیمارستان  و  اسلامی  آزاد 
واحد کازرون است که بسیار نامناسب و 
غیراستاندارد است و در اسرع وقت باید 
نسبت به اصلاح و طراحی آن اقدام لازم 

صورت گیرد.
تختخوابی   ۹۶ بیمارستان  گفت:  دهقان 
امام علی )ع( دانشگاه باید هرچه سریع تر 
کازرون  مردم  و  راه اندازی  و  تجهیز 
بتوانند از خدمات درمانی و نیز دانشگاه 
از ظرفیت های آموزشی آن در راستای 

تربیت نیروی متخصص بهره مند شوند.

برگزاری همایش کتابت )مشق فطر(

ادامه فعالیت های عمرانی شهرداری کازرون در سطح شهر

محور کازرون - بالاده باز هم حادثه ساز شد؛
توالی تصادفات مرگ بار در محور کازرون-بالاده

فقط از طریق ایجاد وحدت و همکاری بیشتر بین ادارات
 و شهرستان، دانشگاه می تواند گره گشای 

مشکلات موجود باشد


